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Protokół 
 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego  

w dniu 13 czerwca 2023 r. w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego  

Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Bartosz Zaborowicz. Brak jednego radnego. Listy obecności 

członków komisji stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula  Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk  Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba    

Katarzyna Krynicka    

 

Małgorzata Kirchhoff                            

 Skarbnik Gminy 

 Naczelnik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Planowania  

Przestrzennego 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Mirosław Kossowski 

 

 Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw 

Obywatelskich 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA:  

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Informacja w sprawie podmiotów, na rzecz których wykonywane są przez nieletnich prace  

społeczne. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania: 

a) zapoznanie się z raportem o stanie gminy, 

b) debata, 

c) podjęcie uchwały; 

2) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r.  

i sprawozdania finansowego Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r., 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu  

za 2022 r., 

c) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r., 

d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały; 

3) w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r.: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały; 

4) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2023 r.; 

5) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie 

na lata 2023-2035; 

6) w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych  

mających charakter cywilnoprawny oraz niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym  
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przypadających Gminie Krosno Odrzańskie, jej jednostkom podległym oraz samorządowym  

instytucjom kultury, a także warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania 

tych ulg; 

7) w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników; 

8) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników; 

9) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości; 

10)  w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości; 

11)  w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz  

z udziałem nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

12) w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Krosno Odrzańskie.  

4. Informacje i sprawy różne. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia posiedzenia dokonał Radny Bartosz Zaborowicz, który powitał władze Urzędu Miasta  

w Krośnie Odrzańskim, Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim, krośnieńskie 

media, radnych i zaproszonych gości. 

Następnie Przewodniczący lub Zastępcy Przewodniczących poszczególnych komisji stwierdzili quorum. 

 

Do pkt. 2  

Informację w sprawie podmiotów, na rzecz których wykonywane są przez nieletnich prace społeczne 

przedstawił Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Mirosław Kossowski. 

Rozpoczął informacją o obowiązującym nowym rozporządzeniu Ministra Sprawiedliwości oraz ustawie 

określającej wykonywanie prac społecznych przez nieletnich. Zaznaczył, że nie są to osoby skazane, tylko 

osoby nieletnie, wobec których stosuje się środek wychowawczy w postaci prac społecznych. Na 

podstawie corocznej opinii właściwego Prezesa Sądu Rejonowego sporządzony zostaje wykaz instytucji 

wyznaczonych do przyjmowania nieletnich na wykonywanie prac społecznych. Informacja zawiera również 

maksymalną liczbę osób, które mogą być kierowane do poszczególnych podmiotów oraz liczbę godzin 

wykonywanych prac społecznych.  

W tym miejscu na posiedzenie komisji przyszła Radna Katarzyna Kula. Stan Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych - 4 radnych. 

Naczenik przedstawił wyznaczone jednostki do przeprowadzenia prac społecznych przez osoby nieletnie 

oraz zakres prac mogących być w nich wykonywanych. 

Radny Krystian Forster zapytał o ogólną liczbę osób wykonujących prace społeczne w minionym roku. 

Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywinego i Spraw Obywatelskich Mirosław Kossowski 

odpowiedział, że zestawienie podsumowujące wykonywanie prac społecznych sporządzane jest na jesień  

i w tym momencie nie ma możliwości udzielenia precyzyjnej odpowiedzi, choć z tego co pamięta było ok. 

40 przypadków informujących o skazaniu, ale też są osoby, które kilkakrotnie odbywają prace społeczne. 

Radna Kazimiera Potocka zapytała o wiek nieletniego kierowanego do prac społecznych. 

Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Mirosław Kossowski 

odpowiedział, że nieletnie osoby kierowane do prac społecznych są w wieku od 13 do 17 lat. 
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Radny Bartosz Zaborowicz zwrócił uwagę na dolną granicę wieku nieletnich oraz na potrzebę nadzoru  

i opieki nad kierowanymi na prace społeczne. 

Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Mirosław Kossowski 

odpowiedział, że są wyznaczone osoby w danych jednostkach do kontrolowania prac społecznych. 

Radna Kazimiera Potocka dodała, że wykonywanie prac społecznych przez nieletnich jest efektem 

wychowawczym. 

Do pkt. 3 

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania omówiła 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk. Poinformowała, że obowiązek wykonania raportu o stanie gminy 

wynika z wprowadzonej zmiany do ustawy o samorządzie gminnym w 2018 r. oraz, że wszystkie 

samorządy w Polsce mają obowiązek do dnia 31 maja przedłożyć go Radzie Gminy. Zgodnie z powyższą 

ustawą przed podjęciem uchwały o przyznaniu Burmistrzowi wotum zaufania ma się odbyć debata  

z udziałem mieszkańców, na którą zaproszenie Przewodniczący Rady Miejskiej wystosował za 

pośrednictwem strony internetowej Urzędu Miasta oraz BIP-u w dniu 2 czerwca br. Każdy mieszkaniec 

może złożyć wniosek o udział w debacie do dnia poprzedzającego sesję Rady Miejskiej. Maksymalna 

liczba osób biorących udział w debacie wynosi 15. Każdy wniosek chętnej osoby do zabrania głosu  

w debacie musi być poparty 20 podpisami. Jeżeli nie zostanie złożony żaden wniosek, to debata odbędzie 

się bez udziału mieszkańców, tylko z obecnymi radnymi Rady Miejskiej. Następnie omówiła zawartość 

raportu o stanie gminy, który zawiera 165 stron i został opracowany na podstawie danych zebranych ze 

wszystkich wydziałów Urzędu Miasta oraz jego jednostek organizacyjnych. Każdy raport został 

sporządzony w taki sposób, aby niektóre zawarte w nim dane były porównywalne na przestrzeni kolejnych 

lat. Wszystkie raporty są dostępne na stronie BIP Urzędu Miasta. Zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym na koniec debaty jest głosowanie nad udzieleniem wotum zaufania Burmistrzowi podejmowane 

bezwzględną większością głosów. Jeżeli uchwała nie zostanie podjęta to będzie to równoznaczne  

z podjęciem uchwały o nie udzieleniu wotum zaufania Burmistrzowi. Gdyby taka sytuacja miała miejsce 

dwa razy z rzędu to Rada Miejska może, ale nie musi podjąć uchwałę o odwołaniu włodarza. 

Poinformowała również, że schemat raportu można zmienić, jeżeli będą inne koncepcje jego 

przedstawienia. 

Radna Danuta Cierpisz stwierdzila czytelnośc raportu i nie widzi potrzeby zmieniania jego schematu. 

Radny Bartosz Zaborowicz dodał, że raport o stanie gminy jest kwintesencją sprawozdań, które były 

przedstawiane na różnych zebraniach oraz zachęcił do jego przeczytania, ponieważ dobrze się go czyta  

i wszystkie dane w nim zawarte są przedstawione obrazowo i zrozumiale dla każdego. Poinformował 

również, że całościowo zostanie on przedstawiony na sesji Rady Miejskiej i jest załączony w materiałach 

sesyjnych. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk zaznaczyła, że zawatość raportu o stanie gminy jest regulowana 

uchwałą, kóra wyszczególnia dane jakie powinny się w nim zawrzeć. Porównywała również układ 

zebranych danych z innymi raportami z różnych gmin. 

Radna Kazimiera Potocka zapytała o powód rezygnacji z budżetu obywatelskiego. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk wyjaśniła, że realizację budżetu obywatelskiego regulują przepisy. 

Miasta na prawach powiatu muszą go realizować, natomiast w pozostałych miastach jest dowolność jego 

wprowadzania. 

Radny Bartosz Zaborowicz przypomniał, że na gali Gmina Przyszłości była możliwość wyboru inwestycji 

do realizacji i niejako był to substytut budżetu obywatelskiego. Wspomniał również o organizowanym dla 

klas pierwszych Szkoły Ponadpodstawowej konkursie „Moje miasto” i wyszedł z propozycją odświeżenia 

filmu o Krośnie Odrzańskim, ponieważ rewelacyjnie jest cofnąć się w czasie i móc porównać zaistniałe 
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zmiany, zobaczyć ówczesne realia i oczekiwania mieszkańców. Stwierdził, że niewiele osób zna historię 

swojego miasta i mało jest o nim filmów. Wyraził również zachwyt nad sporządzonym raportem o stanie 

gminy, który został przygotowany czytelnie, obrazowo i przejrzyście. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk podziękowała za przychylną opinię i przypomniała, że jest to praca 

zbiorowa większości pracowników Urzędu Miasta i wymagająca sporo czasu. Bez współpracy i zebranych 

danych od innych ten raport by nie powstał.  

Radny Bartosz Zaborowicz podsumował dyskusję nad raportem o stanie gminy stwierdzeniem, że dobrze 

się go czyta, jest w nim wiele ciekawych informacji i przystąpił do głosowania nad projektem uchwały  

o udzielenie Burmistrzowi wotum zaufania. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum 

zaufania. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna 

Odrzańskiego wotum zaufania. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna 

Odrzańskiego wotum zaufania. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. 

Zwróciła uwagę na fakt, iż projekt zatwierdzenia sprawozdania jest wieloetapowy i o obszernej treści  

wobec tego zaproponowała, aby prezentację przedstawić w dniu dzisiejszym na posiedzeniu komisji i już 

nie powielać jej na sesji Rady Miejskiej, ale pozostałe informacje będą już przedstawione na sesji. 

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał zebranych radnych o zgodę przyjęcia propozycji Skarbnik Gminy 

Ilony Ogiby. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba z uwagi na nieobecność wszystkich radnych, dodała, iż podjęcie decyzji 

musi być w pełnym składzie, i w takim samym jaki będzie w dniu sesji Rady Miejskiej, ponieważ jeżeli 

nieobecna osoba w dniu dzisiejszym przybędzie na sesję to będzie mogła domagać się przedłożenia 

prezentacji. 

Radny Bartosz Zaborowicz ponownie zapytał zebranych radnych o propozycję Skarbnik Gminy Ilony 

Ogiby, żeby w dniu dzisiejszym na komisjach wspólnych przedstawiła prezentację, a pozostałe informacje 

na sesji Rady Miejskiej.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba przypomniała, że omawiane materiały zostały udostępnione w zaproszeniu 

na posiedzenie oraz zostaną udostępnione na stronie BIP Urzędu Miasta. 

Radny Bartosz Zaborowicz poinformował, że zebrani radni jednogłośnie przyjęli propozycję Skarbnik 

Gminy Ilony Ogiby. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba zaczęła od przypomnienia, że sprawozdanie finansowe jest elementem 

rachunkowości i jest niezbędne aby zamknąć księgi rachunkowe za ubiegły rok. Jeżeli wykonanie budżetu 

zostanie zatwierdzone to będzie znaczyło, że wykonanie budżetu zostało w pełni zaakceptowane. 

Szczegółowo zobrazowała plan dochodów, jego zwiększanie, realizację i wykonanie oraz czynniki 

wpływające na jego zmiany. Wprowadzono tzw. dodatek węglowy, który był finansowany z funduszu 

przeciwdziałania covid. Nie wpłynęły środki na dofinansowanie projektów termomodernizacji Zespołu Szkół 
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w Wężyskach oraz inwestycji związanej z Zamkiem Piastowskim w ramach projektu RPO Lubuskie. 

Przedstawiła oddziaływanie różnych bodźców na wydatki w poszczególnych sferach działania i omówiła 

mechanizm powstania deficytu, czyli niewykonania planu dochodów i wydatków. Wspomniała również  

o wolnych środkach z dodatków węglowych, z rezerwy, z gospodarki odpadami komunalnymi, 

z oświetlenia ulicznego, placówek oświatowych i OPS-u. 

Radny Piotr Garczyński zapytał, czy oszczędności z oświetlenia wynikały z inwestycji w lampy ledowe 

czy z wcześniejszego ich wyłączania. 

Skarbik Ilona Ogiba potwierdziła, że głównie z inwestycji wymiany opraw na ledowe. Omówiła również 

wprowadzone oszczędności na wydatkach bieżących z powstałego planu oszczędnowego w placówkach 

podległych. Następnie przeanalizowała wydatki oświatowe i ich subwencje oraz wpływy z podatków. 

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał o porównanie z lat wcześniejszych wpływów z  podatków PIT. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odpowiedziała, że porównanie z poprzednich lat będzie w dalszej części 

sprawozdania. Następnie omówiła dochody z tytułu mienia, najem i dzierżawę, trwały zarząd, użytkowanie 

wieczyste, przekształcenie prawa użytkowania w prawo własności nieruchomości, sprzedaż, 

odszkodowania za przejęte nieruchomości pod inwestycje celu publicznego. Wspomniała o uzyskanym 

odszkodowaniu Wód Polskich za przejęte nieruchomości pod inwestycję budowy obwałowania. Następnie 

porównała dochody z podatków i opłat lokalnych oraz udział w PIT i subwencji. Zobrazowała wydatki na 

pomoc społeczną, oświatę i wychowanie oraz gospodarkę komunalną na przestrzeni kilku poprzednich lat. 

Omówiła fundusz sołecki i zadłużenie. W przyszłym roku zostaną spłacone dwa zaciągnięte kredyty oraz w 

ostatnim roku nie zostały zaciągnięte nowe długi, a samo zadłużenie ma tendencje spadkowe. Uzyskana 

została pozytywna opinia RIO w sprawie wykonania sprawozdania z budżetu. Następnie  przedstawiła 

sprawozdanie finansowe. 

Radny Bartosz Zaborowicz poinformował o kolejnym punkcie obrad, czyli przedstawieniu opinii RIO  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu, która jest bez uwag i zapytał kiedy ma ona zostać odczytana czy na 

obradach komisji czy na sesji Rady Miejskiej. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odpowiedziała, że opinia RIO zostanie odczytana w dniu dzisiejszym na 

posiedzeniu komisji, a na sesji Rady Miejskiej zostanie odczytana opinia do uchwały Komisji Rewizyjnej. 

Dodała również, że do sprawozdania z wykonania budżetu została wprowadzona korekta dotycząca 

jednego załącznika. Następnie odczytała opinię RIO. 

Radny Bartosz Zaborowicz przeszedł do kolejnego punktu obrad, czyli przedstawienia informacji  

o stanie mienia komunalnego Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r. upewniając się, że omówi ten punkt 

Naczelnik Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff omawianie informacji o stanie mienia komunalnego rozpoczęła od informacji, że jest ona 

sporządzona zgodnie z ustawą o finansach publicznych i obejmuje własności i prawa majątkowe. 

Informacja o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego składa się z części tabelarycznych 

obejmujących 6 elementów, a mianowicie stan ilościowy, wykaz nieruchomości, obrót mieniem, zbycie 

mienia, akcje i udziały w spółkach prawa handlowego oraz zobowiązania i dochody z tytułu wykonywania 

prawa własności. Poinformowała o zaistniałych zmianach mienia komunalnego w placówkach oświatowych 

na skutek likwidacji Szkoły Podstawowej w Radnicy. Oznajmiła, że nie dokonano sprzedaży użytkowania 

wieczystego, ponieważ zmianie uległo prawo i sprzedaż jest tylko na prawach własności, prawa 

użytkowania wieczystego przekształcają się w prawo własności na podstawie złożonych wniosków przez 

osoby fizyczne. Przedstawiła sprzedane lokale komunalne w tym z udzieloną bonifikatą oraz sprzedaż 

działek niezabudowanych. Omówiła również ilościowo i wartościowo nabyte i zbyte przez Gminę działki. 

Radna Ewa Klepczyńska zapytała o właściciela jednej działki w Gostchorzu. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff odpowiedziała, że jest to działka gminna i została ona przejęta przez Gminę na podstawie 

decyzji Wojewody. 

Radna Ewa Klepczyńska zapytała czy działka będzie wystawiona na sprzedaż. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff odpowiedziała, że w tym momencie nie ma możliwości udzielenia precyzyjnej odpowiedzi na to 

pytanie i trzeba monitorować sprawę ewentualnej sprzedaży tej działki. 

Radny Bartosz Zaborowicz otworzył dyskusję dotyczącą wszystkich elementów przedstawionego punktu-  

w sprawie opinii RIO, sprawozdania finansowego, mienia komunalnego. Wszystko zostało wyjaśnione, ale 

jeżeli jest potrzeba sprecyzowania pewnych zagadnień to można pytać. 

Radna Danuta Cierpisz odniosła się do sprawozdania finansowego w sprawie akcji i obligacji w spółkach 

prawa handlowego, a mianowicie do likwidowanej Krośnieńskiej Spółdzielni Rzeka, która jest ujęta  

w sprawozdaniu a nie ma wiedzy o jej losach. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odpowiedziała, że od września zeszłego roku sprawa jest w sądzie.  

W grudniu zostały przekazane kolejne dokumenty, o które sąd wnioskował, ale do dnia dzisiejszego nie ma 

żadnej wymiany korespondecji z sądem. Można domniemywać, że skoro nie są potrzebne kolejne 

dokumenty to kwestia dokumentacyjna została zamknięta i trzeba czekać, aż sąd zatwierdzi likwidację tej 

spółki. Dopiero taka decyzja sądu pozwoli wykreślić spółkę ze wszystkich rejestrów i instytucji, w których 

funkcjonuje. 

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał o tendencję spadkową zysku o 42%. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odpowiedziała, że żeby się rozwijać trzeba prowadzić budżety deficytowe, 

czyli inwestować, co obniża aktywa, ponieważ najpierw trzeba wydać, żeby uzyskać wzrost. Wszystkie 

środki trwałe się amortyzują i tracą na wartości. Miniony rok był szczególnie trudny ze względu na duże 

różnice między planem a wykonaniem spowodowane nowymi i ciężkimi zadaniami do oszacowania jak np. 

dodatek węglowy. 

Radna Kazimiera Potocka podziękowała za to, że wszystko funkcjonuje ja należy. 

Radny Bartosz Zaborowicz pochwalił wykonaną pracę nad sporządzonym budżetem oraz wyraził 

nadzieję, że nadal będzie on proinwestycyjny. Następnie zwrócił się do Burmistrza Marka Cebuli  

z pytaniem odnośnie przetargu na budynek po byłej Szkole Podstawowej w Radnicy. 

Burmistrz Marek Cebula odpowiedział, że na tę chwilę nie ma nowych informacji na ten temat,  

a ponieważ niedawno po krótkiej przerwie wrócił do pracy to potrzebuje trochę czasu żeby zebrać 

potrzebne informacje. Możliwe, że do czasu sesji się to uda. 

Radny Bartosz Zaborowicz zamknął dyskusję przechodząc do głosowania nad zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r. 
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 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r. 

 

3) omówienie projektu uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno 

Odrzańskie za 2022 r. rozpoczęła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba stwierdzeniem, że wszystkie niezbędne 

dokumenty do podjęcia tej uchwały zostały przekazane w materiałach i żeby na komisjach omówić  

i zaopiniować projekt uchwały a na sesji Rady Miejskiej przedstawić wniosek Komisji Rewizyjnej z opinią 

RIO. 

Radny Piotr Garczyński przystał na takie rozwiązanie. 

Radny Bartosz Zaborowicz otworzył głosowanie nad zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskieza 2022 r. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno 

Odrzańskie za 2022 r. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 4 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie sprawie absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie sprawie absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2022 r. 

 

4, 5) projekty uchwał o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 
Odrzańskie na 2023 r. oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2023-2035 zreferowała Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Przeszła do 
treści normatywnej uchwał i precyzyjnie omówiła zwiększenie i zmniejszenie dochodów i przychodów oraz 
zaistniałe powody tych zmian. Ustalona została nowa wartość deficytu pokrytego przychodami z rozliczeń 
projektów i środków z roku poprzedniego oraz sprzedaży innych papierów wartościowych. Zwiększona 
została wartość wolnych środków i wartość nowego długu, co spowodowało potrzebę skorygowania limitu 
zobowiązań kredytu i emisji papierów wartościowych.  

W tym miejscu posiedzenie komisji opuścił Radny Artur Kozakiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych - 3 radnych. 

Następnie omówiła zmiany w poszczególnych paragrafach i rozdziałach budżetu. Przedstawiła 

wprowdzone nowe zadania m.in. budowa winoteki, modernizacja amfiteatru (inwestycja wybrana 

głosowaniem podczas gali Gminy Przyszłości),  przebudowa drogi gminnej w Radnicy. W WPF dokonano 

przeniesienia dochodów z jednego roku na drugi oraz rozłożono zadania na 2 lata. Wprowadzone zmiany 

korekty przychodów, wyniku finansowego, prognozy długu nie wpłynęły na wydłużenie WPF i nadal 

zamyka się w 2035 r. Wskaźniki są spełnione, projekt został wykonany poprawnie. 

Radna Danuta Cierpisz zapytała o budowę krośnieńskiej winoteki na czym będzie polegała ta inwestycja. 

Burmistrz Marek Cebula wyjaśnienia zaczął od przedstawienia Lubuskiej Rady Samorządowej, która 

działa od 3 lat i w jej skład wchodzi 8 przedstawicieli ZGWL, 2 prezydentów miast - Zielonej Góry  

i Gorzowa Wlkp., 5 przedstawicieli Klubu Sejmiku Województwa Lubusiego oraz 3 Starostów. Wspomniana 

Lubuska Rada Samorządowa na 3 lata z rzędu ma zapisane w budżecie środki na rozdysponowanie do 

samorządu szczebla powiatowego i gminnego. Pierwszego roku były one przeznaczone na szpitale do 12 
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powiatów ziemskich, w kolejnym roku przeznaczone zostały dla powiatów na zarządzanie kryzysowe,  

a 3 roku wprowadzono tryb konkursowy na realizację zadań inwestycyjnych, na który przeznaczono  

250 tys. zł i w ramach tych środków ma zostać sfinansowany projekt krośnieńskiej winoteki. Na jej miejsce 

wyznaczono teren przy promenadzie w Parku Tysiąclecia przy zbiornikach KPWK. Ma tam zostać 

utwardzony plac zajmujący powierzchnię ok. 100 m2 i postawiony punkt gastronomiczny, w którym będą 

dostępne lokalne wina. Jedynym problemem jest konieczność rozstrzygnięcia konkursu przed terminem 

podpisania umowy. Wspomniał również o rozpoczętych 24 inwestycjach. 

Radna Danuta Cierpisz zapytała o modernizację amfiteatru. 

Burmistrz Marek Cebula odpowiedział, że ta inwestycja zgodnie z wolą mieszkańców będzie wykonana 

przez Gminę oraz poinformował o pozyskanych środkach finansowych na ten cel z LGD, które stanowowią 

63% z całości zadania. Przypomniał również o sukcesywnych pracach przy odnawianiu amfiteatru oraz 

ostatnim jego wykorzystaniu podczas rozgrywek piłkarskich i wyodrębnionej na ten czas strefie kibica. 

Przytoczył wymogi organizacji imprez masowych, które wykluczają na te cele takie miejsca jak amfiteatr, 

także będzie on możliwy do wykorzystania tylko przez stowarzyszenia czy placówki oświatowe. 

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy jest możliwość wykonania tej inwestycji do końca bieżącego roku. 

Burmistrz Marek Cebula odpowiedział, że jest taka możliwość, ponieważ jest to szybkie zadanie  

z wykorzystaniem środków finansowych z UE dostępnych z LGD, choć warunki dofinansowania nie 

wykluczają przedłużenia jego zakończenia do przyszłego roku.  

Radny Bartosz Zaborowicz zapytał o zagadnienie wyceny nieruchomości z przeznaczeniem do scalania  

i wymiany gruntów. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff wyjaśniła etap scalania i podziału części działek w Marcinowicach, który jest już w końcowym 

momencie przebiegu procedury potrzebnym do sporządzenia wyceny, żeby później móc nimi korzystnie 

operować (sprzedaż, zamiana). 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na 2023 r. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2023 r. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2023 r. 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2023-2035. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2023-2035. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2023-2035. 
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6) projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz niedochodzenia należności o charakterze 
cywilnoprawnym przypadających Gminie Krosno Odrzańskie, jej jednostkom podległym oraz 
samorządowym instytucjom kultury, a także warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do 
udzielania tych ulg omówiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Przypominiała, że taka uchwała wcześniej 
obowiązywała, była podejmowana na rok i wygasła z dniem 31.12.2022 r. Uchwała dotyczy ulg w stosunku 
do osób fizycznych o charakterze cywilnoprawnym i przedsiębiorstw, czyli pomocy publicznej (de minimis), 
które są regulowane rozporządzeniem Komisji Europejskiej. Wprowadzono zmianę beztermnowości  
w przypadku, gdy ulga nie będzie stanowić pomocy publicznej, pozostałe ulgi wymagają wznowienia. 
Projekt uchwały sporządzony był pod nadzorem Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów 
oraz Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Nie dochodzi się należności, których koszty pozyskania je 
przewyższają. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg  

w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz niedochodzenia 

należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Krosno Odrzańskie, jej 

jednostkom podległym oraz samorządowym instytucjom kultury, a także warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz 

niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Krosno 

Odrzańskie, jej jednostkom podległym oraz samorządowym instytucjom kultury, a także warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny oraz 

niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie Krosno 

Odrzańskie, jej jednostkom podległym oraz samorządowym instytucjom kultury, a także warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

 

7, 8) projekty uchwał w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników oraz w sprawie 
zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników przedstawił 
Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Mirosław Kossowski. Projekty 
tych uchwał powstały ze względu na kończącą się kadencję ławników sądowych. Omówił procedurę 
wyboru ławników, wyjaśnił dobór zespołu opiniującego i problemy związane z nikłym zainteresowaniem na 
stanowisko ławnika sądowego. Zasięgnięcie opinii od Komendanta Wojewódzkiego Policji jest warunkiem 
koniecznym i podejmowanym awansem w zależności od potrzeby. 

Radny Bartosz Zaborowicz zgodnie z propozycją uchwały przedstawił skład członków zespołu 
opiniującego oraz poprosił  ich o wyrażenie bądź nie zgody na udział w w/w zespole. Każda osoba wyraziła 
zgodę. 

Radny Jarosław Lipiński zapytał, czy wybrana grupa osób nie powinna się ukonstytuować. 

Radny Bartosz Zaborowicz stwierdził, że każda z osób wchodzących w skład zespołu wyraziła na to 
zgodę. 
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Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Mirosław Kossowski potwierdził, 
że wszystko odbywa się prawidłowo i zgodnie z prawem. 

Radna Kazimiera Potocka wyraziła obawy przed brakiem kandydatów na ławników ze względu na zbyt 
niskie wynagrodzenie. 

Radny Jaroław Lipiński zapytał o wynagrodzenie ławnika. 

Naczelnik Wydziału Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich Mirosław Kossowski 
odpowiedział, że nie pamięta dokładnie, ale stanowi ono niewielki procent od podstawy wynagrodzenia 
zasadniczego sędziego. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników. 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji informacji o kandydatach na ławników. 

 

9, 10) projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości przedstawiła 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff. Obydwa projekty uchwał są tożsame i dotyczą darowizny na rzecz Powiatu Krośnieńskiego 

działek przy ul. Działkowca i ul. Piastów. Zbycie tych działek jest skutkiem ureguowania stanu prawnego 

nieruchomości stanowiących drogę powiatową. Umowa darowizny określa cel, na który nieruchomość ma 

być darowana, zatem nieruchomości będące własnością gminy stanowią pas drogowy i zbycie ich  

w drodze darowizny umożliwi zarządcy drogi realizowanie swoich zadań. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości. 



11 
 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości. 

 

11) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz  

z udziałem nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców omówiła Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff. Przedstawiła 

charakterystykę budynku przy ul. Podgórnej z mieszkaniem do sprzedaży z proponowanym udzieleniem 

65% bonifikaty. Wysokość bonifikaty uzależniona jest od niekorzystnego stanu technicznego budynku. 

Obiekt wymaga przeprowadzenia termomodernizacji, wymiany pokrycia dachowego i remontu klatki 

schodowej, a obszar w którym jest położony cechuje średni stopień zurbanizowania. Najemca lokalu na 

własny koszt wykonał remont polegający na wykonaniu nowych okładzin podłóg, ścian i sufitów, wymiany 

okien i drzwi. Wspólnota Mieszkaniowa planuje wykonać pewne remonty, które wpłyną na podwyższenie 

kosztów remontowych.  

Radna Kazimiera Potocka zapytała o zainteresowanie pozostałych najemców o wykup mieszkań. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff odpowiedziała, że na chwilę obecną nie wpłynęły żadne inne wnioski o wykup lokalu 

mieszkalnego. 

Radna Grażyna Myśliwiec zapytała o wielkość lokalu. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata 

Kirchhoff podała metraż mieszkania wynoszący 59,40 m2. 

Radny Bartosz Zaborowicz stwierdził, że jeżeli są duże nakłady na zły stan budynku, który będzie nadal 

ulegał degradacji, a są chętni na jego kupno to trzeba na to przystać. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali 

mieszkalnych wraz z udziałem nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

 Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

 Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

glosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

ceny lokali mieszkalnych wraz z udziałem nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

12) projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie gminy Krosno 

Odrzańskie przedstawiła Naczelnik Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
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Małgorzata Kirchhoff. Wyjaśniła, że projekt uchwały jest kontynuacją podjętych wcześniejszych uchwał, 

które są efektem znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach z uwzględnieniem 

rozporządzenia Ministra Klimatu i Środowiska. W związku z koniecznścią dostosowania zapisów uchwały 

do przepisów prawa jesteśmy zobowiązani do określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w przedmiotowym zakresie. 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy obecni przedsiębiorcy realizujący te usługi są zapoznani  

z nowymi wytycznymi i są w stanie im sprostać. 

Naczelnik Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff 

odpowiedziała, że jesteśmy w trakcie realizacji powyższych wytycznych, na które mamy 2 lata. 

Radny Jarosław Lipiński zapytał, czy przedsiębiorcy powinni posiadać prawo do dysponowania bazą 

transportową z możliwością kontrolowania obsługi technicznej i sanitarnej pojazdów, teren utwardzony 

przystosowany do ilości odpadów i czy na dany moment dotychczasowi przedsiębiorcy mają 

zabezpieczone to zaplecze, czy muszą je budować. 

Naczelnik Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff 

poinformowała, że możliwość kontoli jest regulowana prawem lokalnym, a przedsiębiorcy mają czas na 

dostosowanie się do nowych wytycznych. 

Radny Jarosław Lipiński zapytał czy dotychczasowi przedsiębiorcy mają możliwość sprostowania 

wszystkim wymogom i czy nie nie zrezygnują ze świadczonych usług. 

Naczelnik Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff 

odpowiedziała, że wprowadzone wymogi reguluje ustawa i rozporządzenie, do których musimy się 

ustosunkować i ich wymagać.  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie gminy Krosno Odrzańskie. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie gminy Krosno Odrzańskie. 

Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 5 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie gminy Krosno Odrzańskie. 

 

Do pkt. 4 

Radna Danuta Cierpisz nawiązała do raportu o stanie gminy do części oświatowej zauważając, że nie 

wszystkie przedszkola mają nadanego swojego patrona i w związku z tym zaproponowała, żeby 

Przedszkolu nr 4 też nadać imię. Kolejną poruszoną kwestią był zły stan parkingu przy ZGKiM. 

Radny Piotr Garczyński zgłosił uszkodzony znak drogowy przy Komendzie Powiatowej Policji i zapytał, 

czy takie usterki podlegają ubezpieczeniu.  
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Burmistrz Marek Cebula powiedział, że prawdopodobnie jest to niedawne zdarzenie oraz zostanie 

zgłoszone do wydziału merytorycznego w celu usunięcia usterki. 

Radny Bartosz Zaborowicz wspomniał o odwróconym znaku drogowym przy jednym z przejść dla 

pieszych, czego przyczyną najprawdopodobniej były warunki atmosferyczne. 

Radny Piotr Garczyński zapytał o zmianę lokalizacji skrzynki elektrycznej przy placu tzw. „szachownicy”. 

Burmistrz Marek Cebula odpowiedział, że rozmowy z Eneą zostały zakończone i problem polega na tym, 

że do wspomnianej skrzynki elektrycznej musi być swobodny dostęp. Zmiana jej lokalizacji powinna być 

uwzględniona na etapie projektu przebudowy placu, ponieważ przeniesienie skrzynki elektrycznej w tym 

momencie wygeneruje kolejne, dodatkowe koszty. Jedynym rozwiązaniem jest jej zabudowa. 

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że rozmawiał z kilkoma osobami o zmodernizowanej 

„szachownicy” i żadna z nich nie zwróciła uwagi na znajdującą się tam skrzynkę elektryczną. 

Radna Kazimiera Potocka stwierdziła, że na placu jest mniej drzew i przydałoby się wokół więcej 

nasadzeń. 

Burmistrz Marek Cebula odpowiedział, że drzewa i nasadzenia są i to w większej ilości niż poprzednio, 

ale trzeba poczekać aż wyrosną.  

Radny Bartosz Zaborowicz dodał, że infrastruktura „szachownicy” jest odpowiednia na wyścigi rowerowe 

dla najmłodszych mieszkańców. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

 

                                                                          PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

                                                        Bartosz Zaborowicz 

 

Sporządziła:                                                                                                            

Anna Staniszewska 

Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 
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